
 
 

Van: Martine Meester 
Onderwerp: Brief voor de raadsleden MFA Abbekerk 

 

Beste griffie,  

 

Zou u deze tekst willen verspreiden onder de raadsleden? 

 

Alvast onze hartelijke dank! 

 

Beste Raad,  

Wij, als ouders uit Abbekerk en Lambertschaag, hebben inmiddels al veel ervaringen gehad 

met de hoge hoed van het college.   

Toen daar in 2018 opeens een optie 1c, kindfuncties bij school onderbrengen (waar al 

ruimtegebrek is) en een nieuw dorpshuis zonder de kindfuncties uit kwam, zijn Abbekerk en 

Lambertschaag opgestaan en hebben we ons uitgesproken vóór optie 1a, en dat vooral om te 

voorkómen dat 1c door zou gaan. Een alternatief (herbouw dorpshuis met de functies die er 

nu ook al in zitten) was toen geen optie. Een gezonde exploitatie van het dorpshuis zonder de 

vaste huurders, waarin de bestaande kinderopvang een zeer groot aandeel heeft, is daarbij ook 

nog eens onmogelijk.   

Begin 2020 was er tot onze verbazing ineens een selectieprocedure, waarbij de huidige 

kinderopvang, waar we als ouders zeer tevreden over zijn, ineens zouden worden vervangen 

door 1 kindpartner, Berend Botje. Ook hiertegen hebben we ons verzet. We willen onze BSO 

Catootje en KDV ’t Bloemenhuisje behouden. Gelukkig heeft Allure vervolgens besloten 

deze selectieprocedure op te schorten en overleg te realiseren met de bestaande 

kindpartners.  Dit gesprek heeft nog steeds niet plaatsgevonden. Het leek ook achterhaald, 

toen duidelijk werd dat door de bezuinigingen optie 1a niet door kon gaan.   

Nu blijken we opeens weer 67 stappen terug in de tijd te zijn getoverd. Het college heeft 

besloten tot optie 1c, maar dan met renovatie in plaats van nieuwbouw van het  bestaande 

dorpshuis, zonder de kinderopvang. We kunnen daarin opnieuw de teksten laten horen die we 

in 2018 hebben uitgesproken, maar we voelen ons niet langer gehoord.   

Nu ligt er een amendement waarin optie 1a weer uit de hoge hoed komt, waarin Berend Botje 

laat weten als geselecteerde kinderopvangpartner mee te willen financieren. Let wel: deze 

selectieprocedure is on hold gezet, Berend Botje is niet geselecteerd, er moet nog een gesprek 

plaatsvinden over de samenwerking tussen de kinderopvangpartners, die on hold is gezet door 

Corona én de bezuinigingen, waarmee het nieuwe MFA van de baan was. Waar wij ons in 

maart heel duidelijk uitspraken tegen het overnemen van de huidige kinderopvang door 

Berend Botje, blijven wij dit uitspreken. De nare bijsmaak die Berend Botje ons geeft, wordt 

steeds groter. Tot dusverre worden de beloftes om met elkaar in gesprek te gaan niet 

nagekomen. Sterker nog, er verschijnt ineens een ingezonden brief van Berend Botje die 

zonder medeweten van de huidige kinderopvang organisaties in Abbekerk verstuurd wordt 

naar de gemeenteraad. En opnieuw kiezen zij ervoor om hun eigen belangen voorop te 

stellen.  

De dorpsraad en het dorpshuis spreken zich duidelijk uit voor een nieuwbouw van het 

dorpshuis met kinderopvang en het niet betrekken van school hierin. Daar de school pas in 

2027 afgeschreven is en er nog geen budget is voor nieuwbouw van school, lijkt ons dit de 

beste optie én de enige optie waarin we als ouders onze huidige kinderopvang behouden en er 

geen onnodig geld wordt gestopt in de huidige school, die na grondige verbouwing nog steeds 

op een lastige locatie staat qua verkeersstromen en niet voldoet aan de huidige ventilatie-



eisen, laat staan genoeg (buiten-)ruimte biedt voor alle kinderen van het kinderdagverblijf, 

peuterspeelzaal, bso en de school.   

Beste raad, sluit alsjeblieft niet je ogen voor het jarenlange participatietraject wat is 

doorlopen. Sluit alsjeblieft niet je oren voor de stemmen van de mensen uit Abbekerk en 

Lambertschaag. Luisteren kost geen geld en online kun je zelfs in deze tijd gesprekken 

voeren. Het helaas weer niet gebeurd. Het is niet een bedrijf als Berend Botje of Allure die 

weet wat Abbekerk en Lambertschaag nodig hebben, het zijn de mensen uit Abbekerk en 

Lambertschaag die zich vrijwillig inzetten om de leefbaarheid in onze kernen te behouden. 

Het negeren van deze mensen is opnieuw een zware teleurstelling voor ons als ouders, de 

omwonenden van De Plaats, de vrijwilligers van het dorpshuis, de huidige kinderopvang en 

alle andere inwoners. 

 


